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PROTOKÓŁ Nr 34/21 

z obrad XXXIV Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie  w kadencji 2018-2023 odbytej w 

dniu 30 kwietnia 2021 r. w godzinach od 10.10 do 12:50 w sali konferencyjnej Urzędu 

Miejskiego w Rajgrodzie. 

W posiedzeniu wzięli udział: załącznik lista Radnych Rady Miejskiej w Rajgrodzie. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Ireneusz Gliniecki – Burmistrz 

2. Piotr Milewski – Sekretarz 

3. Joanna Andruk – Skarbnik 

Załącznik lista gości na posiedzeniu XXXIV Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad.   

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXIII Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie. 

4. Informacja Burmistrza o wydanych zarządzeniach i pracy od ostatniej sesji. 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmian w budżecie Gminy Rajgród na rok 2021, 

b) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rajgród na lata 2021-30, 

c) zaliczenia drogi w ulicy 1-go Maja do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej 

przebiegu, 

d) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 

dzierżawcą mającym umowę zawartą na czas oznaczony do 3 lat. 

6. Przedstawienie sprawozdań z: 

a) działalności Ośrodka Pomocy Społecznej  w Rajgrodzie za rok 2020, 

b) oceny zasobów pomocy społecznej Ośrodka Pomocy Społecznej w Rajgrodzie. 

7. Wnioski i oświadczenia radnych. 

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie obrad. 
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Ad. 1. Otwarcie obrad. 

Obrady otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie - Marek Bućko, powitał 

wszystkich uczestników obrad oraz gości. Stwierdził na podstawie listy obecności 

prawomocność obrad. Podczas obrad sesji na 15 radnych obecnych było 12 radnych. 

 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący poddał porządek obrad  pod głosowanie radnych. W wyniku zarządzonego 

głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie jednogłośnie przyjęła porządek obrad obowiązujący na 

XXXIV sesji  Rady Miejskiej w Rajgrodzie. 

 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z XXXIII Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie. 

Przewodniczący poinformował, iż protokół został dostarczony radnym na Dysk Google. Zapytał 

zebranych o zmiany bądź propozycje i uwagi do protokołu. Radni nie wnieśli żadnych uwag. 

Przewodniczący poddał protokół z XXXIII Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie pod głosowanie 

radnych. W wyniku zarządzonego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie jednogłośnie przyjęła 

protokół z XXXIII Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie. 

Ad.4. Informacja Burmistrza o wydanych zarządzeniach i pracy od ostatniej sesji. 

Burmistrz na wstępie poinformował o wydanych zarządzeniach od 26 marca 2021 r. do 30 

kwietnia 2021r. Dodał, iż zarządzenia od nr 210 do nr 215 są dostępne na stronie BIP Urzędu 

Miejskiego w Rajgrodzie. 

Burmistrz poinformował, iż informacja będzie dotyczyć okresu jego pracy od XXXIII sesji, która 

miała miejsce 26 marca 2021 r. 

29 marca – spotkanie z przedstawicielami firmy KOMA ( firmy zajmującej się odbieraniem 

odpadów)  w sprawie utworzenia gniazd na terenie Gminy Rajgród. Burmistrz dodał, iż gmina 

stoi na stanowisku, aby gniazda już nie funkcjonowały na terenie gminy. 

7-10 kwietnia – Burmistrz przebywał w szpitali w Grajewie na oddziale kardiologicznym z 

powodu badań kontrolnych. 

14 kwietnia - Spotkanie z mieszkańcami Rydzewa w kontekście przyszłej drogi i odprowadzenia 

deszczówki. 

14 kwietnia- Spotkanie w Rydzewie z wykonawcą gazociągu w sprawie odbudowy dróg po 

zakończeniu inwestycji. Omówiono problemy zgłoszone przez mieszkańców Rydzewa, 

Kołaków i Kosówki. 

14 kwietnia – Spotkanie z  Panem Robertem Nerkowskim - w sprawie uporządkowania spraw 

dotyczących wieczystego użytkowania Piekarni Państwa Nerkowskich.   
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14 kwietnia- Spotkanie online dotyczące Parku Augustowsko- Biebrzańskiego. 

 

 

 

15 kwietnia- O godzinie 10.00 spotkanie z przedstawicielami PGE dotyczące modernizacji 

oświetlenia w gminie. Następnie spotkanie w Pieńczykówku dotyczące wyborów sołtysa wsi 

Pieńczykówek. Nowym sołtysem został Tomasz Graczewski. O godzinie 15.00  spotkanie z 

Lasami Państwowymi dotyczące przejęcia przez gminę oczyszczalni ścieków w Tamie oraz 

zamiany gruntów w rejonie osiedla domków jednorodzinnych naprzeciwko Nadleśnictwa.  

21 kwietnia – Dorota Miliszewska została zatrudniona w referacie finansowym na stanowisku 

referenta do spraw księgowości budżetowej. Odbyło się również spotkanie online dotyczące 

Parku Augustowsko-Biebrzańskiego. Tego samego dnia odbyło się spotkanie z wykonawcą 

ścieżki edukacyjnej nad Jeziorem Rajgrodzkim, na którym wykonawca złożył koncepcję 

wykonania tej inwestycji. 

 

Inwestycje w Gminie Rajgród: 

 

1. Dnia 21 kwietnia Prezes Rady Ministrów zatwierdził listy zadań powiatowych i gminnych do 

dofinansowania ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg w ramach naboru wniosków na 

2021 rok. Spośród dwóch zadań drogowych, o dofinansowanie których wnioskowała Gmina Rajgród, 

tylko jedno, tj. „Przebudowa dróg gminnych w miejscowości Kołaki”, znalazło się na liście 

podstawowej, natomiast zadanie pn. „Przebudowa drogi gminnej publicznej nr 129556B w Czarnej 

Wsi” ulokowano na 72. miejscu listy rezerwowej zadań gminnych. Analizując zakres, usytuowanie, 

liczbę uczestników ruchu drogowego korzystających z poszczególnych dróg oraz rangę na tle 

powiatu i województwa, Gmina Rajgród zakwestionowała wyniki naboru i zwróciła się do Premiera 

o dofinansowanie także inwestycji w Czarnej Wsi. Pisma z prośbą o wsparcie w tej sprawie gmina 

wystosowała do Posła na Sejm Pana Kazimierza Gwiazdowskiego, Wojewody Podlaskiego, 

Przewodniczącego Rady Powiatu oraz do Przewodniczącego Zarządu Powiatu Grajewskiego. 

Dofinansowanie na przebudowę dróg w Kołakach wyniesie 60 %, jednak nie więcej jak 256 921,08 

zł. 

2. Dnia 21 kwietnia Gmina ogłosiła nabór wniosków o grant w projekcie pn. Instalacje OZE w 

Gminie Rajgród. W wyniku realizacji projektu zamontowane zostaną 63 instalacje fotowoltaiczne 

oraz 13 instalacji solarnych. Dotychczas do urzędu wpłynęły 24 wnioski mieszkańców 

zainteresowanych instalacją OZE. Nabór wniosków potrwa do 21 maja. Tego samego dnia gmina 

ogłosiła również przetarg nieograniczony na nadzór inwestorski nad przedmiotowym projektem. 

Otwarcie ofert nastąpi 4 maja. 
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3. Dnia 21 kwietnia w tutejszym urzędzie odbyło się spotkanie robocze z wykonawcami i zespołem 

projektantów odpowiedzialnych za realizacje inwestycji pn. Ochrona krajobrazu oraz zasobów 

przyrodniczych przez zagospodarowanie nadbrzeża Jeziora Rajgrodzkiego w Rajgrodzie oraz 

terenów przyległych. W trakcie spotkania przedstawiono nam m.in. wstępne koncepcje wież 

widokowych oraz przebiegu ścieżki. Kolejne spotkanie zaplanowano na przyszły tydzień – tym 

razem również na gruncie w miejscu realizacji. 

4. Dnia 22 kwietnia gmina zawarła z Województwem Podlaskim umowę o dofinansowanie inwestycji 

polegającej na budowie kanalizacji sanitarnej w Biebrzy. Szacunkowy koszt budowy sieci wynosi 

961 833,59 zł, w tym dofinansowanie z budżetu Unii Europejskiej w ramach PROW na lata 2014-

2020 w wysokości 63,63 % kosztów kwalifikowalnych 497 572 zł. Przygotowujemy postępowanie 

przetargowe. 

5. Dnia 26 kwietnia na XXX sesji Sejmiku Województwa Podlaskiego podjęto uchwałę o przyznaniu 

Gminie Rajgród 200 000,00 zł dotacji celowej ze środków budżetu województwa podlaskiego w 

ramach Funduszu Wsparcia Gmin i Powiatów 2021 na „Zakup i dostawę używanego samochodu 

specjalnego z nową zabudową przystosowaną do transportu nieczystości ciekłych pochodzących ze 

zbiorników bezodpływowych”. Szacowany koszt samochodu wynosi ok. 250 tys. złotych. Po 

zawarciu stosownej umowy z Województwem Podlaskim, gmina ogłosi przetarg. 

 

Ad. 5.  Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmian w budżecie Gminy Rajgród na rok 2021, 

Głos zabrała Skarbnik – Joanna Andruk. 

Skarbnik poinformowała, że po stronie planu wydatków i dochodów wprowadza się 

następujące zmiany: 

1.  Dokonuje się zmian w planie wydatków OPS i dochodów UM. w związku z pismem 

Wojewody Podlaskiego z przeznaczeniem na organizowanie i świadczenie  specjalistycznych  

usług  opiekuńczych  w  miejscu  zamieszkania  dla  osób  z zaburzeniami psychicznymi. Kwota 

zwiększenia 2.000zł. 

2.  Dokonuje się zmian w planie wydatków i dochodów UM. w związku z pismem Wojewody 

Podlaskiego z  przeznaczeniem  na  zwrot  części podatku  akcyzowego  zawartego  w  cenie  

ON  wykorzystywanego  do  produkcji  rolnej  przez producentów rolnych oraz na pokrycie 

kosztów postępowania w sprawie zwrotu poniesionych w  tym  zakresie  w  I  terminie  

płatniczym  2021r.  Kwota  zwiększenia  613.019,12zł. 

3. Zabezpiecza się w budżecie UM po stronie wydatków środki w związku z 

zagospodarowaniem działki gminnej nr 20 w miejscowości Sołki, które będzie polegało na 

zamontowaniu dwóch urządzeń zabawowych: huśtawki podwójnej i karuzeli krzyżowej. 
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Mieszkańcy Sołectwa Sołki - laureata III edycję Ogólnopolskiego konkursu „Fundusz sołecki 

– najlepsza inicjatywa”, włożyli bardzo dużo pracy w utworzenie miejsca rekreacji na działce 

gminnej w swojej miejscowości. Dzięki ich zaangażowaniu powstała altana rekreacyjna, boisko 

sportowe, siłownia plenerowa wraz ze strefą relaksu. 

W miejscu tym brakuje urządzeń, z których mogliby skorzystać najmłodsi mieszkańcy. Stąd 

zasadne jest poniesienie wydatku na zakup urządzeń zabawowych. Kwota 8.610zł. 

4.  Zabezpiecza się w budżecie UM po stronie wydatków środki z tytułu zwrotu kar umownych 

wraz z odsetkami i zwrotu połowy opłaty od pozwu w sprawie przeciwko wykonawcy Sungrant 

Sp.  z  o.o. W  związku  z  faktem,  że  realizacja  zadania  polegającego  na  instalacji  zestawów 

solarnych i fotowoltaicznych, na podstawie umowy z dnia 21.02.2019r. została zakończona w 

dniu 20 września 2019 r., tj. z 63-dniowym opóźnieniem, Gmina Rajgród na podstawie § 8 ust. 

3 ppkt a ww. umowy naliczyła firmie Sungrant Sp. z o.o. kary umowne za  niewykonanie  

zadania  w  terminie.  Kary  wyniosły  46 041,03  zł.  Zgodnie  z  zawartą  z Wykonawcą  

umową,  naliczone  kary  zostały  potrącone  z  należnego  wynagrodzenia. Wykonawca  uznał,  

że  kary  umowne  zostały  niesłusznie  naliczone  i  wystosował  przeciwko  Gminie Rajgród 

pozew. Na podstawie wyroku Syng. akt V GC 250/20 z dnia 24.02.2021 r. Sąd Rejonowy V 

Wydział Gospodarczy w Łomży miarkował kary umowne i obniżył je o 50 %, Gmina 

zobowiązana została do ich zwrotu na rzecz Sungrant Sp. z o.o., kwota 26.279zł. 

5. Dokonuje  się  zwiększenia po  stronie  dochodów i  wydatków  w  związku  z  

zabezpieczeniem środków na miesiące IV-VI przeznaczonych na koszty funkcjonowania 

infolinii i stanowiska gminnego koordynatora do spraw szczepień. Kwota 9.000zł.   

6.  Dokonuje  się  weryfikacji  planu  wydatków  w  zakresie  rozliczenia  środków  z  2020r. 

dotyczących: *odpadów  komunalnych  -zmniejsza  się  plan  wydatków  o  kwotę  115.628,27zł 

oraz *przeciwdziałania alkoholizmowi –zmniejsza się środki o kwotę 111.102,62zł. Ostatecznie 

do budżetu  roku  2021  wprowadzono  środki  na  przeciwdziałanie  alkoholizmowi  w  

wysokości 127.597,16zł. 

7. Dokonuje się zmian w planie finansowym ZGKiM w związku z zatwierdzeniem przez Radę 

Miejską w Rajgrodzie zwolnienia zakładu ze zwrotu nadwyżki środków obrotowych oraz po 

przeprowadzeniu analizy finansowej zakładu za I kwartał 2021r. 

8. Wprowadza się zmiany po stronie dochodów i wydatków jednostki UM w związku z 

zamiarem podpisania  umowy  z  Urzędem  Marszałkowskim  Województwa  Podlaskiego  na  

pomoc finansową  na  zakup  sprzętu  ratowniczo-gaśniczego  –sprzęt  hydrauliczny,  który  

zostanie zakupiony do jednostki OSP Bełda. Kwota 25.000zł. 

9.  Wprowadza  się  zmiany  do  kwoty  przyznanej  Bibliotece  Publicznej  w  Rajgrodzie 

dotacji podmiotowej.  Zwiększa  się  na  wniosek  dyrektora  dotacje  na  2021rok  o  kwotę 
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1.500zł  z przeznaczeniem  na  dofinansowanie  biblioteczki  plenerowej  z  wolnym dostępem  

dla zainteresowanych z możliwością wymiany książek. 

 

10.  Wprowadza  się  do  budżetu  wydatki  w  wysokości  250 000,00  zł  oraz  dochody  w 

wysokości 200 000,00 zł związane z realizacją zadania inwestycyjnego pn. „Zakup  i dostawa 

używanego  samochodu  specjalnego  z  nową  zabudową  przystosowaną  do transportu 

nieczystości ciekłych pochodzących ze zbiorników bezodpływowych”. Dnia 26.04.2021 r. na 

XXX sesji Sejmiku Województwa Podlaskiego podjęto uchwałę o  przyznaniu  Gminie  Rajgród  

200 000,00  zł  dotacji  celowej  ze  środków  budżetu województwa podlaskiego w ramach 

Funduszu Wsparcia Gmin i Powiatów 2021. 

11. Wprowadza się do budżetu środki przeznaczone na przygotowanie i przeprowadzenie 

wyborów  uzupełniających  do  Rady  Miejskiej  w  Rajgrodzie  w  okręgu  nr  12, zarządzonych 

na dzień 6 czerwca 2021r. Kwota 3.504zł. 

Przewodniczący Rady poprosił zebranych o pytania, ewentualne uwagi do projektu uchwały. 

Przewodniczący nie stwierdził pytań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie przedstawił zebranym radnym projekt uchwały 

Nr XXXIV/209/21 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 30 kwietnia 2021 roku w sprawie zmian 

w budżecie gminy Rajgród na rok 2021. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o przedstawienie opinii komisji. Komisje wydały 

pozytywną opinię. 

Przewodniczący RM poddał uchwałę pod głosowanie Radzie Miejskiej. 

W wyniku zarządzonego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie jednogłośnie przyjęła 

Uchwałę Nr XXXIV/209/21 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 30 kwietnia 2021 roku  w 

sprawie zmian w budżecie gminy Rajgród na rok 2021. 

b)zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rajgród na lata 2021-30, 

Głos zabrała Skarbnik- Joanna Andruk. Poinformowała, iż zmiany ujęte w projekcie uchwały 

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej  są zgodne ze zmianami ujętymi w pro-

jekcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Rajgród na rok 2021. 

Wynik operacyjny stanowiący różnicę pomiędzy dochodami bieżącym, a wydatkami bieżącymi 

w 2021 roku jest dodatni, co oznacza, że została zachowana relacja z art. 242 ustawy o finan-

sach publicznych. 

Przewodniczący Rady poprosił zebranych o pytania, ewentualne uwagi do projektu uchwały. Prze-

wodniczący nie stwierdził pytań. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie przedstawił zebranym radnym projekt uchwały 

Nr XXXIV/210/21 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 30 kwietnia 2021 roku w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rajgród na lata 2021-30. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o przedstawienie opinii komisji. Komisje wydały po-

zytywną opinię.  

Przewodniczący RM poddał uchwałę pod głosowanie Radzie Miejskiej. 

W wyniku zarządzonego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie jednogłośnie przyjęła 

Uchwałę Nr XXXIV/210/21 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 30 kwietnia 2021 roku  w 

sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rajgród na lata 2021-30. 

c)zaliczenia drogi w ulicy 1-go Maja do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu, 

Głos zabrał Sekretarz- Piotr Milewski. Poinformował, że ulica 1- maja w Rajgrodzie, a 

dokładniej odcinek od Pensjonatu Raj do ulicy Franciszka Zabielskiego, jest to ulica, która jest 

uznana za drogę wewnętrzną. Uchwała zakłada zaliczenie tego odcinka drogi do dróg 

gminnych, publicznych – co umożliwi dofinansowanie na prace inwestycyjne dotyczące tej 

drogi. 

Przewodniczący Rady poprosił zebranych o pytania, ewentualne uwagi do projektu uchwały. 

Przewodniczący nie stwierdził pytań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie przedstawił zebranym radnym projekt uchwały 

Nr XXXIV/211/21 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 30 kwietnia 2021 roku w sprawie zali-

czenia drogi w ulicy 1-go Maja do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o przedstawienie opinii komisji. Komisje wydały po-

zytywną opinię.  

Przewodniczący RM poddał uchwałę pod głosowanie Radzie Miejskiej. 

W wyniku zarządzonego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie jednogłośnie przyjęła 

Uchwałę Nr XXXIV/211/21 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 30 kwietnia 2021 roku  w 

sprawie zaliczenia drogi w ulicy 1-go Maja do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej prze-

biegu. 

d) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą 

mającym umowę zawartą na czas oznaczony do 3 lat. 

Głos zabrał Sekretarz – Piotr Milewski. Poinformował, że 30 czerwca kończy się umowa dzier-

żawy z dotychczasowym dzierżawcą jednej z gminnych działek we wsi Kosówka. Dodał, że 

dzierżawca złożył wniosek o wydzierżawienie na okres kolejnych trzech lat. 

 



8 

 

 

Przewodniczący Rady poprosił zebranych o pytania, ewentualne uwagi do projektu uchwały. Prze-

wodniczący nie stwierdził pytań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie przedstawił zebranym radnym projekt uchwały 

Nr XXXIV/212/21 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 30 kwietnia 2021 roku w sprawie wy-

rażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą mającym 

umowę zawartą na czas oznaczony do 3 lat. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o przedstawienie opinii komisji. Komisje wydały po-

zytywną opinię.  

Przewodniczący RM poddał uchwałę pod głosowanie Radzie Miejskiej. 

W wyniku zarządzonego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie jednogłośnie przyjęła 

Uchwałę Nr XXXIV/212/21 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 30 kwietnia 2021 roku  w 

sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzier-

żawcą mającym umowę zawartą na czas oznaczony do 3 lat. 

 

Ad.6. Przedstawienie sprawozdań z: 

a) działalności Ośrodka Pomocy Społecznej  w Rajgrodzie za rok 2020, 

Głos zabrała Joanna Hader- Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Rajgrodzie. 

Przedstawiła sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Rajgrodzie za rok 

2020. 

Sprawozdanie dostępne jest na stronie urzędu oraz w Biurze Rady. 

b) oceny zasobów pomocy społecznej Ośrodka Pomocy Społecznej w Rajgrodzie. 

Głos zabrała Joanna Hader- Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Rajgrodzie. 

Przedstawiła sprawozdanie z oceny zasobów pomocy społecznej Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Rajgrodzie.   

Sprawozdanie dostępne jest na stronie urzędu oraz w Biurze Rady. 

 

Ad.7. Wnioski i oświadczenia radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił radnych o wnioski i oświadczenia.  

Wniosków i  oświadczeń nie zgłoszono. 

 

Ad.8. Sprawy różne. 

Radny Król zapytał o funkcjonowanie kuchni działającej przy Domu Kultury w Rajgrodzie. 
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Odpowiedzi udzieliła Maria Fliszewska – Dyrektor Domu Kultury w Rajgrodzie. 

Poinformowała, iż stan uczniów się powiększa, zatrudnienie w kuchni pozostaje takie same. 

Dodała, iż w jej ocenie jak na razie wszystko funkcjonuje prawidłowo. Koszty zakupów 

artykułów spożywczych są pokrywane, natomiast cały czas trzeba dokładać do zatrudnienia 

pracowników. Obiadów zewnętrznych wydawanych jest od 20 do 30. Dodała, iż na chwile 

obecną kuchnia nie ma większych problemów.   

 

Radny Wierzbicki zgłosił bardzo zły stan techniczny pomostu przy budynku „ARCUS”. 

Zapytał, czy nastąpi naprawa poszycia pomostu. 

 

Głos zabrał Marek Kostrzewski- Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej 

w Rajgrodzie. Przedstawił informację dotyczące pracy Zakładu. 

 

Radny Król zwrócił uwagę na zły stan drogi powiatowej i jej pobocza na odcinku Tama – Woź-

nawieś. Radny Bućko poparł wypowiedź przedmówcy. Poprosił, aby Powiat Grajewski dokonał 

poprawy zbyt wysokich poboczy przy drodze powiatowej. 

Marek Kostrzewski odparł, że przy każdej okazji spotkań na szczeblu powiatu, stara się sygna-

lizować o złym stanie dróg powiatowych i prosi o poprawę dróg, jak i ich poboczy. 

Radny Karwowski podziękował Dyrektorowi ZGKiM za naprawę nawierzchni asfaltowej w 

miejscowości Kozłówka oraz wyrównanie drogi żwirowej w Ciszewie. 

Radny Nietupski poprosił o postawienie śmietników na plaży w Czarnej Wsi. 

Dorota Bukowska – Sołtys wsi Kosówka zapytała czy Zarząd Dróg Powiatowych prowadzi 

rozmowy z gazociągami na temat odbudowy drogi asfaltowej w Kosówce. Wyjaśniła, że ciężki 

sprzęt gazociągu jeździ po drodze asfaltowej, a jej stan przez to bardzo się pogorszył. Chodzi 

o drogę od 61 do wsi. 

Marek Kostrzewski odpowiedział, że zorientuje się w tej sprawie i jak najszybciej przekaże 

odpowiedź. 

Burmistrz poinformował, że trzeba w maju spotkać się z Zarządem Dróg Powiatowych i poroz-

mawiać na temat dróg powiatowych. Dodał, iż trzeba zacząć rozmowy z wykonawcą. Poinfor-

mował, iż drogi powiatowe na terenie gminy są w fatalnym stanie, dodał, iż są to zaniedbania 

wieloletnie. Zaproponował Dyrektorowi ZGKiM objazd dróg powiatowych w innych gminach.  
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Radny Król poparł zdanie Burmistrza.  

Głos zabrała Joanna Hader- Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Rajgrodzie. Przedsta-

wiła informację dotyczące pracy OPS. 

Głos zabrała Anna Arciszewska- Dyrektor Biblioteki Publicznej w Rajgrodzie. Przedstawiła 

informacje dotyczące pracy Biblioteki. 

Głos zabrała Maria Fliszewska- Dyrektor Domu Kultury w Rajgrodzie. Przedstawiła informa-

cje dotyczące pracy Domu Kultury. 

Radny Wierzbicki zauważył, że budynek, w którym obecnie mieści się Dom Kultury został 

zbudowany ze składek Wojska Ochrony Pogranicza. Dodał, iż  fakt ten powinien zostać 

upamiętniony np. poprzez umieszczenie powyższej informacji na tablicy pamiątkowej.  

 

Głos zabrał Andrzej Graczewski – Dyrektor Zespołu Szkolno- Przedszkolnego w Rajgrodzie. 

Przedstawił informacje dotyczące pracy Zespołu Szkolno- Przedszkolnego. 

Burmistrz poinformował, iż gmina dostała dofinansowanie dla Ochotniczej Straży Pożarnej w 

Bełdzie w kwocie 25 000 zł. Dodał, że droga gminna do Kosił została naprawiona, warstwa 

wierzchnia została zdjęta i nałożona nakładka na jedną warstwę. Burmistrz przypomniał, że 

Biskup Ełcki Jerzy Mazur wyraził zgodę na przekazanie dla samorządu trzech działek, które są 

w dyspozycji miejscowego proboszcza parafii w Rydzewie. Burmistrz poinformował, że 11 

maja będzie uczestniczyć w spotkaniu w Zabielu z Wójtami i Burmistrzami, gdzie będą rozma-

wiać o stworzeniu przyszłej spółki in house, która będzie miała za zadanie odbiór odpadów na 

terenie gmin członkowskich. Burmistrz przypomniał, iż po wyremontowaniu drogi w Biebrzy 

pozostało 108 płyt betonowych, które są składowane na terenie ZD Biebrza. Dyrektor Zakładu 

Doświadczalnego w Biebrzy wystosował pismo do gminy o zabranie płyt. Dodał, iż za zgodą 

radnych, przekaże płyty dla Zakładu Doświadczalnego w Biebrzy. Poinformował, iż jeżeli ktoś 

na pomysł na wykorzystanie płyt dla celów publicznych, jest to ostatni moment, żeby to zrobić. 

Burmistrz przedstawił informację o stanie dróg gminnych oraz powiatowych. Przedstawił ze-

branym gminne drogi priorytetowe do budowy: ul. 1-go Maja w Rajgrodzie, Bełda – Pieńczy-

kowo, Żabia – Rumiejki, Biebrza – Łamane Grądy, Kosówka – Rydzewo, Kosówka – Toczy-

łowo, Przestrzele, Zabród. Burmistrz zachęcił zabranych, aby zgłaszać jeszcze inne ważne 

drogi, które nie zostały ujęte w powyższym wykazie. Burmistrz dodał, iż zostały również fun-

dusze zewnętrzne w kwocie 150 tys., które gmina wykorzysta na przebudowę ul. 1-go Maja. 

Dodał, iż mimo przebudowy ww. dróg, główne ciągi komunikacyjne, które tworzą drogi po-

wiatowe pozostaną nadal w złym stanie technicznym.  
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Sołtys wsi Kosówka poprosiła o naprawę drogi gminnej Kosówka – Wólka Piotrowska. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż najbliższe obrady komisji i sesji planowane są na 21 

maja 2021 r., odpowiednio na godz. 9:00 i 12:30. 

Skarbnik poinformowała, iż na Dysku Google udostępniono radnym obok zarządzenia w 

sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Rajgród za 2020 rok, uchwała 

RIO w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Burmistrza Rajgrodu sprawozdaniu z 

wykonania budżetu za 2020 rok. Opinia RIO znajduje się również na BIP UM w Rajgrodzie. 

 

Ad.9. Zamknięcie obrad. 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 12:50 Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął ob-

rady XXX V Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie. 

Protokołowała 

Natalia Pogorzelska 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

Marek Bućko 

 

 


